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آقاكريم بزرگ تر تيم ملي
اضافه شدن كريم باقري به تركيب كادر فني تيم ملي فوتبال براي چهار 
بازي حساس انتخابي جام جهاني در بحرين يكي از غافلگيري هاي تيم 
اسكوچيچ بود، به خصوص كه باقري سال گذشته به دستياري اسكوچيچ 
جواب رد داده بود و كمتر كسي فكرش را مي كرد كه او دوباره به نيمكت 
تيم ملي اضافه شود. حياتي بودن بازي هاي تيم ملي در بحرين گويا سبب 
شده فدراسيون فوتبال براي اينكه حواشي را از اطرف تيم دور كند، دوباره 
به باقري پيشنهاد همكاري بدهد تا مربي پرسپوليس كه نقش بزرگ تري 
او و حرف شنوي بازيكنان از او س��بب شده حواشي قرمزها كنترل شود، 
اين بار روي نيمكت تيم ملي بنشيند و همان نقش پرسپوليس را در كنار 
اسكوچيچ برعهده بگيرد. البته حضور باقري تنها براي چهار بازي تيم ملي 

در بحرين است و او گفته است كه دوباره به پرسپوليس برمي گردد. 

دنیا حیدری

سعيد احمديان

شمارش معكوس جدايي كونته از اينتر
قهرماني كه قدرش را ندانستند!

اينتر بعد از 11 سال به لطف كونته دستش به جام قهرماني سري آ ايتاليا 
رسيد، آن هم با 12 امتياز اختلاف با تيم دوم جدول. افعي بزرگ اما قدر 
موفقيت به دست آمده را ندانس��ت و كام سرمربي ايتاليايي خود را تلخ 
كرد، به طوري كه احياگر سيستم 2-5-3 كه بعد از جام جهاني 1990 
منسوخ شده بود، بي هيچ ترديدي تصميم به جدايي از جمع آبي پوشان 

شهر ميلان را گرفته است. 
  درخواستي كه كونته را فراري مي دهد 

سران باشگاه توپ را به زمين سرمربي وطني خود انداختند، اما پرواضح بود شرط 
گذاشته شده براي ادامه همكاري با كونته از سوي سرمربي تيم پذيرفته نشود.

استيون ژانگ، رئيس اينتر و شركت سانينگ، مالك چيني باشگاه صراحتاً 
به مديران نراتزوري اعلام كردند كه علاوه بر كاهش 20 درصدي هزينه ها 
بايد تا بسته شدن پنجره تابستاني 100 ميليون دلار نيز از فروش بازيكن 
درآمد داشته باشند و اين به معناي از دس��ت رفتن ستاره هاي كليدي 
اينتر و تضعيف شدن تيمي است كه بعد از 11 سال موفق به كسب عنوان 
قهرماني شده و بايد براي دفاع از آن بكوشد. ضمن اينكه كونته نيز بر اين 
عقيده است كه اينتر براي رشد و پيشرفت همچنان بايد پول خرج كند، 
اما مواضع مالكان باشگاه با تفكرات سرمربي منافات دارد و همين مسئله 
دليل خوبي اس��ت براي پايان يافتن دوران كونته در اينتر. با وجود اين 
كونته هنوز در اين خصوص رسماً اظهارنظري نكرده و هر بار هم كه از او 
درباره آينده اش در سن سيرو سؤال شده از پاسخ دادن طفره رفته است: 
»بگذاريد از اين لحظه لذت ببريم، وقت براي صحبت كردن با رئيس و 

مديران باشگاه براي برگزيدن بهترين راه براي اينتر وجود دارد.«
  تأييد بن بست در رسانه ها 

اما رس��انه هاي ايتاليا با توجه ب��ه تلاش مديران باشگ��اه براي انتخاب 
جايگزين كونته روي اي��ن جدايي نابه هنگام و عجي��ب زوم كرده اند و 
گزارش ها در ايتاليا حاكي از آن است كه آنتونيو كونته، سرمربي اينتر 
ظرف 48 ساعت آينده نراتزوري را ترك مي كند. در همين راستا لاگاتزتا 
دلواسپورت مي نويسد كونته كه اين هفته از تصميم باشگاه مطلع شده 
در جلسه اي كه با مقامات اين تيم داشته نارضايتي خود از مسير جديدي 
را كه اين باشگاه در پيش گرفته ابراز كرده، اما به ادعاي اين رسانه، كونته 
قرار اس��ت به زودي براي فس��خ قرارداد با اينتر كه ممكن است حدود 

6ميليون يورو خرج بردارد با ژانگ ديدار كند. 
اسكاي اسپورت نيز مدعي شده كه اينتر خواهان ادامه همكاري با كونته است، 
اما با توجه به تصميم مالك چيني توپ را به زمين سرمربي خود انداخته است: 
»اينتر با يك پيش شرط خواهان حفظ كونته شده است. مالك چيني خواهان 
فروش بازيكنان تيم براي تأمين مبلغ 80 ميليون دلار شده و اين درحالي 
اس��ت كه كونته پيش از اين شرط كرده بود كه بايد تمام بازيكنانش حفظ 
شوند تا در اين تيم بماند، اما اكنون با توجه به درخواست عجيب مالك چيني 

اختلاف بزرگي ميان مديريت و كادرفني به وجود آمده است.« 
گازتادلو اس��پورت، مهم ترين رس��انه ورزشي ايتاليا نيز با سوژه كردن 
موضوع به هم خوردن ارتباط كونته با مديران باشگ��اه اينتر ، تيتر  زده 
»كونته و اينتر طلاق«. همچنين كوريره دلواسپورت هم عنوان »كونته 

با اينتر به بن بست رسيد« را به عنوان تيتر روي صفحه برده است. 
   بررسي دوجانبه آينده كونته و اينتر

در حالي كه پايان كار كونته با اينتر هنوز از سوي هيچ يك از طرفين رسانه اي 
و رسماً اعلام نشده و اينطور به نظر مي رسد كه سران باشگاه همچنان درصدد 
جلب رضايت سرمربي خود هس��تند، خبرها حاكي از بررسي گزينه هاي 
جايگزيني كونته توسط مديران آبي و مشكي هاست. آلگري كه بعد جدايي 
از يووه در سال 2019 در تيم ديگري مشغول به كار نبوده يكي از گزينه هاي 
اينتر است. مربي كه طي هفته گذشته صحبت هايي نيز در خصوص حضور 
او در رئال و بازگشتش به يووه مطرح شده است. مائوريتزيو ساري، سرمربي 
سابق يووه و چلسي و سينشيا ميهايلوويچ نيز از ديگر نفرات حاضر در ليست 
مديران اينتر براي نشستن روي نيمكت اين تيم هستند. اما همانطور كه اينتر 
درصدد يافتن سرمربي است، كونته نيز با پيشنهادي جدي از سوي رئالي هاي 
مادريد رو به رو شده و گفته مي شود جدايي او از جمع  آبي پوشان شهر ميلان 
مسير اين مربي براي نشست بر نيمكتي كه تا پيش از اين در دست زيدان 
بود را هموار مي كند. اما جدايي احتمالي كونته از جمع نراتزوري ابهاماتي را 
نيز در خصوص آينده روملو لوكاكو ايجاد مي كند كه سال 2019 كونته نقش 
كليدي در متقاعد كردن اين مهاجم بلژيكي براي پيوستن به جمع مار افعي 
بزرگ ايفا كرده بود، خصوصاً كه گفته مي شود منچستر و چلسي نيز اين روزها 

تمايل زيادي به بازگرداندن او به ليگ برتر دارند.

شرايط كنوني سزاوار كومان نيست 
رئيس باشگاه بارس��لونا هنوز به 
اعتماد كافي نس��بت به كومان 
س��رمربي فعلي تيم نرس��يده و 
در عين حال نيز كادر مديريتي 
بارس��ا تقاضاي حض��ور ژاوي را 
روي نيمكت آبي واناري ها دارد، 
اما به رغم جلس��ه روز سه شنبه 
كومان و لاپورتا كه نتيجه اي در 
پي نداشت، مدير برنامه هاي اين 
مربي اب��راز خوشحالي مي كند 
كه كومان به مدت دو سال در بارسا مي ماند.  اما رسانه هاي اسپانيا با دفاعي 
تمام قد پشت كومان درآمده اند. هرچند اخباري كه اين روزها حول باشگاه 
بارسا و سرمربي آن چرخ مي خورد، نشان از آن دارد كه كومان موفق به جلب 
اعتماد س��ران باشگاه و لاپورتا نشده و در صورت ايجاد توافق نيز او در تمام 
مدتي كه روي نيمكت كاتالان هاست بايد دس��ت و دلش بلرزد و در انتظار 
اخبار ناخوشايندي در صورت كوچك ترين لغزش باشد، چراكه اعتماد دوباره 
ممكن نيست و عجيب نخواهد بود كه در ادامه كومان در اواسط فصل به سمت 
در خروجي باشگاه هدايت شود. با اين حال اسپورت كاتالونيا در مقاله اي به 
قلم لوئيس ماسكارو ضمن تمجيد از مرد هلندي نيمكت آبي واناري ها شرايط 
كنوني را سزاوار او ندانست: »او بايد سرمربي بارسا بماند و سزاوار رفتارهاي 
لاپورتا نيس��ت، چراكه تيمي كه او در ابتداي فصل در دست گرفت اكنون 
شرايط خوبي دارد و همين نشان مي دهد كه مي توان روي كومان حساب 
باز كرد. تيمي كه او تحويل گرفت ستاره اش )مسي( به در خروجي نزديك 
بود، اما كومان با نشاندن لبخند بر لبان اين بازيكن براي بازيكنان پدري كرد 
و علاوه بر سومي در لاليگا، بارسا را به جام كوپا دل ري هم رساند.« اما نه فقط 
سرنوشت كومان كه آينده باشگاه نيز مبهم است، چراكه به رغم تلاش باشگاه 
براي عقد قراردادي مادام العمر با مسي و خريد هايي چون آگوئرو، گارسيا، 
واينالدوم و ممفيس دپاي براي گام برداشتن به سمت قهرماني سال آينده 

هنوز مشخص نيست كه لئو باز هم تمديد مي كند يا نه.

مي خواهم بهترين رنک المپيک را به دست آورم

هروي: كاراته يک مدال المپيک به پورشيب بدهكار است
فدراسيون جهاني      خبر
كارات��ه ب��ا اعلام 
رسمي كاراته كاهايي كه از طريق سيستم رنكينگ 
موفق به كسب س��هميه المپيك شده اند، چهار 
نماينده ايران را براي حضور در اين مسابقات تأييد 
كرد. ملي پوشان كاراته كشورمان تا به اين لحظه 
چهار سهميه توسط بهمن عس��گري، حميده 
عباسعلي، سجاد گنج زاده و سارا بهمنيار كسب 
كرده اند. البته در بخش كاتا انفرادي بانوان و آقايان 
و در بخش كوميته وزن منفي 6۷ كيلوگرم آقايان 
و وزن منفي 61 كيلوگرم بانوان هنوز شانس كسب 
سهميه در مسابقات گزينشي المپيك را كه در 

ماريس برگزار مي شود، دارن��د.  شهرام هروي، 
سرمربي تيم ملي كاراته كشورمان در اين خصوص 
گفت: »متأسفانه كاراته دنيا در اولين حضور خود 
در رقابت ه��اي المپي��ك از حض��ور يك��ي از 
بهترين هاي اين رشته محروم اس��ت. ذبيح الله 
 WKF پورشي��ب، بازيكن��ي ك��ه در رنكينگ
صدرنشين وزن خود است، اما متأسفانه به دليل 
قوانين فدراس��يون جهاني، شان��س حضور در 
المپي��ك را از دس��ت داده و بازيكنان��ي خيلي 
ضعيف تر از او در اين وزن در المپيك حضور پيدا 
خواهند كرد. كاراته دنيا ي��ك مدال المپيك به 

كاپيتان پورشيب بدهكار است.« 

همزمان با هفته ترويج فرهنگ 
حامد قهرماني

      خبر
پهلواني و جوانمردي و س��الروز 
آزادسازي خرمشهر، فدراسيون 
ورزش هاي جانبازان و معلولان مراسم هفتمين مرحله كمك هاي 
مؤمنانه را برگزار كرد. در حاشيه اين مرسم از دو قهرمان ورزش 
جانبازان و معلولان كشور، يعني ساره جوانمردي بانوي تيرانداز 
كشور و علي كشفيا از ورزشكاران جانباز دفاع مقدس تجليل به 
عمل آمد.  شروين اسبقيان، رئيس فدراسيون جانبازان و معلولان 
در اين مراسم گفت: »سالروز آزاد سازي خرمشهر را گرامي مي دارم 
و به روح پاك تمام شهداي سرافراز دفاع مقدس سلام و صلوات 
مي فرس��تم. در هفته ترويج فرهنگ پهلواني، هفتمين مرحله 
كمك هاي مؤمنانه فدراسيون را به همت همكاران پرتلاشم برگزار 
كرديم. فدراسيون هاي ورزشي بر اساس فرمايشات مقام معظم 
رهبري)مدظله العالي( با هماهنگي بسيار خوبي كه حوزه معاونت 
فرهنگي و توسعه ورزش همگاني وزارت ورزش و جوانان داشته 

است، كمك هاي مؤمنانه را از سال گذشته اجرايي كردند و اين روند 
همچنان ادامه دارد.« ميرجليلي، رئيس سازمان بسيج ورزشكاران 
نيز با تقدير از فدراسيون جانبازان و معلولان به خاطر پيشتازي در 
امر كمك هاي مؤمنانه گفت: »مقارن شدن هفته ترويج فرهنگ 
پهلواني با آزادسازي خرمشهر اين پيام را دارد كه جامعه ورزش تا 
آخر پاي عهد خود با حضرت علي)ع( ايستاده است. 5 هزار شهيد 
ورزشكار در كشور افتخار بزرگي اس��ت. اميدوارم جامعه ورزش 
فرهنگ، اخلاق و اخلاص اميرالمؤمنين را همچنان سرلوحه خود 
قرار دهد. از فدراسيون براي برپايي رزمايش و از مسئولان ورزشي 
كشور به دليل حضور در اين مراسم تشكر و قدرداني مي كنم.« 
همچنين دكتر عبدالحميد احمدي، معاون فرهنگي و توس��عه 
ورزش همگان��ي وزارت ورزش و جوان��ان در اين مراس��م گفت: 
مهم تري��ن وظيف��ه جامع��ه ورزش، به خصوص ورزشك��اران و 
ملي پوشان ما در كنار كسب عنوان قهرماني در رقابت هاي مختلف 

جهاني و بين المللي، ترويج اخلاق و فرهنگ پهلواني است.«

تجليل از علي كشفيا و ساره جوانمردي در هفته پهلواني

 فدراسيون جانبازان و معلولان 
پيشگام كمک هاي مومنانه

قرار بود از بين 
فريدون حسن

      چهره
قايق��ران  دو 
المپيكي كشور 
يكي به انتخاب فدراسيون راهي توكيو شود، اما 
با حركت پهلوانانه بهمن نصيري در انصراف از 
حضور در المپيك حالا اين نازنين ملايي، بانوي 
پاروزن ايران اس��ت كه بايد براي درخشش و 
كس��ب افتخار به نام اي��ران در المپيك توكيو 
تلاش كند. ملايي حالا بيشتر از گذشته در اين 
راه سخت و دشوار احساس وظيفه مي كند. او 
كه بايد در توكيو به مصاف قهرمانان نامدار اين 
رشته برود، مي گويد: »ه��دف من از حضور در 
المپيك  قرار گرفتن در رنكينگی اس��ت كه تا 

حالا هيچ يك از آسيايی ها حضور نداشتند. 
می خواهم بهترين رنكينگ را كسب كنم 

تا بتوانم برای دوره بعد برای المپيك 
تلاش كنم. باي��د از نصيري تشكر 
كنم، او با پتانسيلی كه دارد مطمئناً 

در بازی های آس��يايی خواهد 
درخشيد و اگر ادامه دهد در 

المپيك بعد حضور خواهد 
داشت و می تواند رنكينگ 
بهتری را كس��ب كند. 
روئينگ سوارهای ما همه 

پتانسيل درخشش در مس��ابقات را دارند، اما 
تفاوت ورزشكاران در همين بودن ها و نبودن ها 
مشخص می شود. يك ورزشكار ادامه می دهد و 
به همه اهدافش می رسد، ولی ممكن است يك 
ورزشكار ديگر در ميانه راه ك��ار را رها كند و از 
كسب نتايج خوب باز بماند. قطعاً نصيری با ادامه 

اين راه به نتايج بالاتری می رسد.«

دوچرخه سواري رئيس دار شد
با برگ��زاري مجمع انتخاباتي دوچرخه س��واري، محم��ود رشيدي به 
عنوان رئيس اين فدراسيون انتخاب شد. در پايان مجمع ديروز پس از 
رأي گيري، محمود رشيدي با كسب 2۷ رأي براي چهار سال به  عنوان 
رئيس فدراسيون دوچرخه سواري انتخاب شد. قاسمي، نزديك ترين 
رقيب رشيدي هم 16 رأی به خود اختصاص داد. رشيدي پيش از اين 
سابقه رياست فدراسيون ورزش هاي رزمي را در كارنامه داشته و حالا 
بايد در فضايي جديد و يك فدراسيون المپيكي چهار سال به فعاليت 
بپردازد. البت��ه او در اولين صحبت هايش اشاره ك��رد كه نبايد جامعه 
دوچرخه سواري از او در المپيك امسال و بازي هاي آسيايي سال آينده 
انتظاری داشته باشد تا به نوعي از همين ابتدا از خودش رفع مسئوليت 
كند: »در المپيك هيچ اميدي نداريم و به بازي هاي آسيايي كه يك سال 

و اندي مانده هم همين طور. خيلي عقب هستيم.«

فرمول پاداش مربيان در توكيو
پس از مشخص شدن جايزه 2 ميلياردي مدال طلا، يك ميليارد و 200 
و 50 ميليوني م��دال نقره و ۷50 ميليوني مدال برنز، نحوه محاس��به 
پاداش س��رمربيان المپيكي و پارالمپيكي نيز مشخص شد. بر اساس 
اعلام وزارت ورزش قرار است 50 درصد بهترين مدالي كه ورزشكاران 
آنها كسب مي كنند، به سرمربيان داده شود. براي مدال هاي بعدي هم 
10درصد پاداش اضافه خواهد شد. در مورد ورزشكاراني كه چند مدال 
بگيرند، پاداش مدال اول كامل پرداخت خواهد شد و در صورت كسب 

مدال دوم 30 درصد آنها را دريافت خواهند كرد.

وزارت مسئوليت سرخابی ها را نمی پذيرد!
مهدي علي ن��ژاد، معاون قهرمان��ي و حرف��ه اي وزارت ورزش ديروز در 
حاشيه مجمع فدراس��يون دوچرخه س��واري درب��اره آخرين وضعيت 
خصوصي سازي اس��تقلال و پرس��پوليس به نكته اي اشاره كرده است 
كه بيشتر يك راه دررو براي وزارت ورزشي ها جهت س��رپوش گذاشتن 
روي تمام سوءمديريت هايي است كه دو تيم دولتي پايتخت به واسطه 
سياست ها و انتخاب هاي وزارت ورزش گرفتار آن شده اند. علي نژاد گفته 
كه اداره پرسپوليس و استقلال توسط دولت غلط ترين كار است، صحبتي 
كه سال هاست توس��ط منتقدان هزينه هاي چندصد ميلياردي سالانه 
سرخابي ها از بيت المال در دو باشگاه دولتي استقلال و پرسپوليس مطرح 
شده و با توجه به ممنوعيت هزينه دول��ت در ورزش حرفه اي بر اجرايي 
شدن خصوصي سازي و واگذاري به بخش هاي غيردولتي تأكيد مي شود. 
اگرچه خصوصي سازي نيز بايد با كار كارشناسي و همچنين در يك مسير 
درست به سرانجام برسد تا سرنوشت تيم هاي دولتي كه پيش از اين به 

بخش خصوصي واگذار شده اند و به سمت نابودي رفته اند، تكرار نشود. 
در حالي وزارت ورزش معتقد اس��ت باشگاه��داري دولت غلط ترين كار 
است كه كار غلط تر از آن اداره نادرست و پرهزينه يك باشگاه است، يعني 
سياس��تي كه براي يك مجموعه تعيين و باعث مي شود به واسطه اين 
مسئله، باشگاه ها از مسير درست مديريتي خارج و با انبوهي از تصميم هاي 
غلط و منفعت طلبانه با مصائب مختلفي روبه رو شوند و هزينه هاي مالي و 

اجتماعي زيادي را بر جا بگذارند. 
علي نژاد درست مي گويد، اداره باشگاه توسط دولت غلط ترين كار است، اما 
اين تنها يك توجيه براي تمام هزينه هايي است كه اين دو باشگاه دولتي 
سال هاست روي دست بيت المال گذاشته اند، هزينه هايي كه بيشتر آن 
صرف قراردادهاي خارج از چارچوب و بدون ضابطه شده و يكي از ريشه هاي 
فساد در فوتبال است و ريشه اين هزينه ها سياست هايي است كه وزارت 

ورزش به عنوان مالك دو تيم در اين باشگاه ها دنبال مي كند. 
معاون وزير ورزش مي خواهد با انداختن سوءمديريت ها و هزينه تراشي هاي 
چندصد ميلياردي س��رخابي ها به گردن دولتي بودن، مجموعه وزارت 
ورزش را بي تقصير نشان دهد، طوري كه انگار او و س��اير مديران وزارت 
ورزش با وجود اينكه مي دانس��تند اين كار غلط اس��ت آن را بايد انجام 
مي دادند. توجيه وزارت ورزش در شرايطي است كه مسعود سلطاني فر و 
تمام مجموعه وزارت ورزش مسئول مستقيم سوءمديريت هايي هستند 

كه گريبان استقلال و پرسپوليس را گرفته است. 
 اينكه استقلال و پرسپوليس امروز با مشكلات متعدد مديريتي و حيف و 
ميل هاي گسترده در هزينه هاي تيمداري شان مواجهند، بيشتر از آنكه به 
دولتي بودن شان برگردد، به سياست هايي ارتباط پيدا مي كند كه وزارت 
ورزش براي اداره دو باشگاه در نظر گرفته است. سياست هايي كه بيشتر 
از آنكه منافع س��رخابي ها در آن ديده شود، بر اس��اس منافع شخصي و 
گروهي تعيين شده و روابط و رانت هاي سياسي و اقتصادي نقش اول را در 

تصميم هايي دارد كه براي سرخابي ها گرفته مي شود. 
بر همين اساس هم انتخاب مديران انجام مي شود، مديراني كه به خصوص 
در يك دهه گذشته نه بر اساس شايسته سالاري و تخصص، بلكه بر مبناي 
باندبازی به صندلي هاي مديريتي اس��تقلال و پرسپوليس رسيده اند و 
خروجي عملكرد چنين مديراني هم واضح و مبرهن اس��ت؛ بدهي ها و 
هزينه سازي هاي فسادگونه اي كه با توجه به عدم نظارت مقام بالادستي و 

بي توجهي نهادهاي قضايي و بازرسي هر سال بيشتر مي شود. 
در چنين شرايطي برخلاف گفته علي نژاد، معاون وزير ورزش، غلط ترين 
كار دولتي بودن دو تيم نيست، غلط ترين كار سپردن مديريت دو باشگاه 
دولتي به نامديراني است كه سوءمديريت هاي شان، ليست مصائب دو تيم 

را پرشمارتر مي كند.
مسئوليت مس��تقيم چنين وضعيتي هم متوجه وزارت ورزش است كه 
مديران آن با اين توجيه كه »اداره اس��تقلال و پرسپوليس توسط دولت 

غلط ترين كار است«، نمي توانند از زير بار مسئوليت آن شانه خالي كنند.

بلندقامتان ايران 
شيوا نوروزي
   گزارش

در اولي�ن گام از 
لي�گ ملت هاي 
واليبال مقابل حريف آسيايي خود قرار مي گيرند. 
رقابت 16 تيم حاضر در اي�ن رقابت ها در حالي از 
فردا در ايتاليا آغاز مي ش�ود ك�ه برگزاري ليگ 
ملت ها قبل از بازي هاي المپيك باعث شده برخي 
تيم ها با تركيب اصلي به ريميني بيايند و برخي 
ديگر به جوانان خود فرصت عرض اندام بدهند. 
سومين دوره ليگ ملت ها به دليل اوضاع كرونايي 
جهان تحت تدابير س��ختگيرانه برگزار مي شود. 
فدراس��يون جهاني واليبال براي حفظ سلامت 
تيم ها و اعضاي آنها، بازي ها را به صورت متمركز 
در يك حباب امن برگ��زار مي كند. منفي شدن 
تست كروناي ملي پوشان خيال آلكنو از بابت در 
اختيار داشتن همه شاگردانش را راحت كرده و 
در اولين بازي مقابل ژاپن هيچ دغدغه اي از بابت 

انتخاب تركيب اصلي ندارد. 
   رقابت هاي متمركز

اين سومين دوره اي است كه ليگ ملت ها با حضور 
تيم هاي برتر جهان انجام مي ش��ود. پيش از اين 
FIVB مس��ابقات را تحت عن��وان ليگ جهاني 
برگزار مي كرد و از سال 2018 تصميم به برگزاري 
اين رقابت ها با فرم��ت جديد گرف��ت. در همان 
دوره اول كه روس��يه توانس��ت نخستين قهرمان 
ليگ ملت ها لقب بگيرد، تيم ملي ايران با هدايت 
كولاكوويچ در رده دهم ق��رار گرفت. دومين دوره 
ليگ ملت ها سال 2019 انجام شد و بلندقامتان ما 

به رغم اينكه با بهترين نفرات به ميدان رفته بودند، 
اما به مقام پنجمي بسنده كردند. ليگ 2020 هم 
مانند بسياري از رويدادهاي ورزشي جهان به دليل 
كرونا لغو شد و حالا بعد از دو سال مدعيان رودرروي 
هم قرار می گيرند. تيم ايران در ليگ جهاني هم تنها 
در پنج دوره حضور داشته و مقام نهم، چهارم، هفتم، 
هشتم و يازدهم عناويني هستند كه تيم كشورمان 

در اين ليگ به دست آورده است. 
   اعتراض به ميزباني

پاندمي كرون��ا كماكان ب��ر دنيا حاكم اس��ت و 
رقابت هاي معتب��ر ورزشي را ديگ��ر نمی توان با 
شيوه مرسوم گذشته برگزار كرد. FIVB بعد از 
لغو مسابقات س��ال گذشته تصميم گرفته ليگ 
ملت هاي 2021 را به صورت متمركز و به ميزباني 
ريميني ايتاليا برگزار كند. اين شهر س��احلي در 
شمال ايتالي��ا قرار دارد و مس��ئولان برگزاري به 
تيم هاي شركت كننده نس��بت به رعايت جدي 
پروتكل ه��اي بهداشتي هش��دار داده اند. منتها 
هنوز بازي ها شروع نشده، مشكلات زيادي براي 
تيم ها پيش آمده و اغلب تيم ها به نحوه ميزباني 
و امكاناتي كه در اختيارشان قرار گرفته اعتراض 
دارند. اين موضوع از سوي سرپرست تيم ملي نيز 
تأييد شده، اما به گفته امير خوش خبر، سرمربي 
تيم ملي از بازيكنان خواس��ته تح��ت تأثير اين 
حواشي قرار نگيرن��د و تمركزشان روي تمرين و 
آمادگي شان باشد. سرپرست تيم ملي با اشاره به 
اين موضوع تأكيد كرد چاره اي جز پذيرش و كنار 
آمدن با شرايط موجود نيست: »آلكنو هم اگرچه 

مثل ساير س��رمربيان به شرايط معترض است، 
ولي سعي دارد جنبه هاي منفي ميزباني ايتاليا را 
از ذهن بازيكنان دور كند و بر تمركز ذهني تيم 
روي تمرينات و آماده س��ازي تأكيد دارد. البته با 
آغاز تمرينات در ريميني همين اتفاق هم افتاد و 

تمركز تيم كاملًا به واليبال برگشت.«
    سد ژاپن

تيم هاي حاضر در ريمين��ي به صورت دوره اي با 
هم روبه رو مي شوند و برخلاف دو دوره گذشته، 
چهار تيم به مرحله نهايي مي رسند. ژاپن، روسيه، 
هلند، كانادا، ايتاليا، بلغارستان، امريكا، صربستان، 
آلمان، استراليا، برزيل، اسلووني، فرانسه، لهستان 
و آرژانتين به ترتيب 15 حريف ما در ليگ 2021 
هستند. در حالي تيم كشورمان قبل از المپيك با 
تركيب اصلي به ليگ ملت ها پا گذاشته كه بايد با 
قدرت هاي بزرگ اين رشته بجنگد. در اولين گام 
اين ژاپني ها هستند كه قصد دارند تيم آلكنو را 
به چالش بكشن��د. در دوره قبلي كه ايران پنجم 
شد، ژاپني ها ب��ه عنواني بهتر از دهمي دس��ت 
پيدا نكردند. ايران و ژاپن سال هاست رقيب هم 
هستند، البته با اين تفاوت كه در سال هاي گذشته 
و پس از اوج گيري واليبال ملي، تيم ايران ديگر 
رقيبي در آسيا ندارد. چشم بادامي ها هم درست 
مثل ما با تمام قوا و بهترين نفرات خود به ايتاليا 
آمده اند. در بين نفرات آنها اس��امي ستاره هايي 
چ��ون ياناگيدا، شيمي��زو، فوكاتس��و، نيشيدا و 
ايشيكاوا دي��ده مي شود. هدايت س��امورايي ها 

برعهده يوئيچي ناكاگايچي است. 

   رونمايي از تيم آلكنو
سكان هدايت تيم ملي به كس��ي سپرده شده كه 
تجربه زيادي در موفقي��ت در بازي هاي المپيك 
دارد. با اينكه تيم مل��ي با بهترين نفراتش در ليگ 
ملت ها حضور دارد، اما ولاديمير آلكنو در آغاز شروع 
تمرينات تأكيد كرد كه اين بازي ها براي شاگردانش 
حكم ديدارهاي تداركاتي را دارد و نتايج برايش مهم 
نيست، چراكه هدف اصلي تيم قطعاً حضور موفق 
در بازي هاي توكيو خواهد بود. سرمربي روس تنها 
يك ماه است كه تمرينات تيمش را از نزديك زير 
نظر دارد و مسئوليت سنگيني را هم برعهده گرفته 
است. آلكنو تجربه كسب مدال طلاي المپيك را به 
همراه تيم ملي روسيه در كارنامه دارد و اگرچه كسي 
انتظار قهرماني ايران در توكيو را ندارد، اما صعود به 
مراحل پاياني بازي هاي المپيك و حتي رفتن روي 
سكوي المپيك از جمله انتظارات بزرگي است كه 
خيلي ها منتظر محقق شدن آن هس��تند. در بين 
نفرات اعزامي چند بازيكن جوان نيز حضور دارند 
كه به گفته سرمربي قرار است در ليگ ملت ها محك 
بخورند و در صورتي ك��ه توانايي هاي شان را ثابت 
كنند شانس بازي در المپي��ك را خواهند داشت. 
نكته مهم اينكه ملي پوشان به هيچ وجه نبايد ژاپن را 
دست كم بگيرند. شروع قدرتمند روي عملكرد آنها 
در ادامه بازي هاي ليگ ملت ها تأثير خواهد داشت. 
قبل از بازي ايران و ژاپن، دو بازي ديگر نيز برگزار 
مي شود؛ فرانسه و بلغارس��تان ديدار افتتاحيه را 
انجام مي دهند، سپس آلمان و استراليا به مصاف 

هم مي روند.

رقابت هاي ليگ ملت هاي واليبال از فردا آغاز مي شود

سامورايي ها اولين محک بلندقامتان در ريميني


